
V premislek
organizatorjem
disca
v Horjulu

Že več let se mladina zabava v discu Horjul,
ki ga je organizirala tamkajšnja mladinska orga-
nizacija. Ze pred nekaj leti pa so se v imenova-
nem discu pojavili pretepi, objestno vedenje
mladine in ostali negativni pojavi, ki so kvarno
vplivali na uspešno delovanje disca v Horjulu.
Disco so morali zapreti, ker jim je potekla po-
godba, ki so jo sklenili s pristojno krajevno
skupnostjo in pa tudi zaradi kaljenja miru in
neprimernega obnašanja. Po treh mesecih so
disco ponovno odprli, misleč da se bo stanje
kolikor toliko izboljšalo. Res je bil nekaj časa
mir in vsi smo se nadejali, da bo pri tem tudi
ostalo. Vzdušje je bilo na višku in mladi ljudje
so se znali zabavati tudi brez alkoholnih pijač.
Trenutki, ki sem jih takrat preživela v discu, so
bili nepozabni. Še danes se rada spomnim teh
lepih doživetij.

Žal pa so se razmere v discu Horjul poslabša-
le. V disco je pričela zahajati razuzdana mladi-
na, medtem ko so solidneži polagoma nehali
zahajati v disco, ki pa ni bil več podoben discu
ampak navadni beznici. Organizatorji pa se
sploh niso menili za to, kaj kdo počne in so
nasploh držali bolj križem roke kar se tiče drža-
nja reda v tem discu. V disco so prihajali največ-
krat že pijani, potem pa so razbijali steklenice in
se nasploh zelo prostaško obnašali. Reči pa jim
tako nisi smel nič, saj bi takoj dobil v glavo
kakšno steklenico. Pretepi pa so bili na vrstnem
redu. V bližini ni bilo nobenih varnostnih orga-
nov, ki bi vse to početje poskušali vsaj omiliti,
če ne že zatreti.

Kar pa se zadnje čase dogaja v tem discu, pa
je že poseganje v človekovo osebnost. Jaz (ni-
sem edina) nikjer še nisem užila toliko žalitev,
kot prav v tem discu. V discu so mladi, ki
povzročajo razdore in zdrahe. Prostaško se
obregajo ob ljudi, ki jim nič nočejo in hočejo

imeti svoj mir, do katerega imajo pravico, ali
ne?

Več nas je doživelo prav v tem discu tako
krivico, saj so nekateri mladi (pr?težno iz
Vrhovc) govorili o nas take laži, ki so psihično
vplivale na naš ponos in šo se že smatrale za
žalitve. In koliko izsiljevanja in posmehovanja
je v tem discu! Nihče pa ne naredi temu konca.
V drugih (Špornu, Kovaču itd.) je organizacija
zelo dobra, vsi so zelo prijazni in vljudni, kdor
pa se ne obnaša kulturno, ga vržejo ven. Čemu
tu pustijo, da se dela, kar hoče? Nazadnje bo
prišlo že tako daleč, da se boš počutil v Horjulu
venomer ogroženega, da te kdo ne napade ali
poškoduje. In čemu ni nikjer opaziti kakšnega
od varnostnih organov, ki bi pazil na red v tem
discu? Mladina je praktično prepuščena sama
sebi in marsikateri ne razlikujejo več med nor-
malnim in objestnim vedenjem.

Organizatorjem priporočam (in nisem edina),
da naj v bodoče malo bolj pazijo na red in
disciplino obiskovalcev disca, ker bodo sicer
izgubili še tistih nekaj solidnih mladinccv, ki
prihajajo v disco predvsem zaradi glasbe in
plesa.
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